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ACTA SESSIÓ  DE LA COMISIO INFORMATIVA ESPECIAL  D’INVESTIGACIÓ 
SOBRE LES OBRES ADJUDICADES PER L’AJUNTAMENT DE BENISSA A 

EMPRESES INVESTIGADES EN L’OPERACIÓ “TAULA”

3 DE MAIG  DE 2016

Minuta núm. 5/2016

A Benissa, a les 17:00 hores del dia tres de maig de dos mil setze, es reuneix a la 
sala de juntes de l'Ajuntament, la Comissió Informativa Especial  D’INVESTIGACIÓ 
SOBRE  LES  OBRES  ADJUDICADES  PER  L’AJUNTAMENT  DE  BENISSA  A 
EMPRESES INVESTIGADES EN L’OPERACIÓ “TAULA”, als efectes de procedir a 
la realització de sessió extraordinària,  en primera convocatòria, amb assistència dels 
Srs. Regidors i Sres. Regidores que seguidament es detallen:

Sr. Manuel Juan Giner (PSOE) 

Sr. Arturo Poquet Ribes (PP)

Sr. Fernando Lopez Corsi (REINICIEM)

Sr. Xavier Tro Molines (COMPROMIS)

Sr . Isidor Mollá Carrió (CIUTADANS) 

Actua com a Secretari, el de la Corporació,  D. Cesar A. Narbón Clavero.

Existint  quòrum suficient,  s’obri  la  sessió,  i  es  procedeix  a  l'estudi  dels  següents 
assumptes inclosos a l'Ordre del Dia:

PRIMER.- LECTURA I APROVACIO ACTA ANTERIOR (12.04.16).

Per  unanimitat  dels  seus  membres  es  aprovada  l’acta  de la  sessió  anterior  de 
12.04.16 ordenant-se la seua transcripció i publicitat en la web municipal (portal de 
transparència).

SEGON.   ANALISIS  I  CONCLUSIONS,  SI  ES  EL CAS,  EXPEDIENT  OBRES 
CASES DE LA PURISSIMA.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : manifesta que en el punt en que es troben 
els treballs de la comissió, ja seria el moment que en este expedient es plantejarà la 
forma de elaborar les conclusions finals.  Proposa, en este sentit,  que cada grup 
elabore la seua exposició i escrit de conclusions  i s’incorporen a la Comissió.

Indica que de les manifestacions dels tècnics, ell trau la conclusió de que un dels 
problemes ha segut que no estiguera molt clar el pla dels treballs a realitzar  que 
han anant en funció de les subvencions que hi havia.
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El Sr. Fernando Lopez Corsi: Manifesta que també s’ha constatar que el segon 
projecte va modificar coses respecte del primer que també originaren retards.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que efe3ctivament a mesura que s’arreplegaven 
diners es va anar fent i ampliant el projecte inicial. Al principi no es preveia fer tot el  
que s’ha fet, Es va anar modificant en funció d’estes circumstancies, finançament i 
nous plantejaments de les ampliacions.

El Sr. Xavier Tro: Manifesta que la recuperació del Patrimoni significa que o es 
recupera  o  desapareix.  Ha  passat  varies  vegades  i  si  l’
Ajuntament no actua el patrimoni es perd. Així tenim el Moli del Quisi, calçides, .... si 
no s’haguera actuat haguera caigut,.  Si no es per intervencions de l’ajuntament, 
molt del patrimoni desapareixeria.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que també van deixar clar els tècnics lo difícil que 
es  fer  un  pressupost  donat  que  es  tracta  d’una  previsió  que  en  la  majoria  de 
vegades s’allunya molt  del  que després acaba costant  quan ja es descriuen en 
detall totes les actuacions i despeses justificades.

El Sr. Xavier Tro: Manifesta que s’ha de tenir clar el que es vol fer, si no com s’ha 
constatat, malament.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que el primer que es tenia clar es que es volia 
rehabilitar les cases i després va sorgir el tema de l’ampliació.

El Sr. Isidor Molla: Pregunta com va quedar la reunió del Regidor amb l’empresa i 
els tècnics i si va haver sorpreses.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que efectivament es van reunir amb l’empresa i 
Frances va presentar una valoració que se li va entregar a Antoni Bañuls per a que 
la informe. Pensa que es podrà recepcionar a finals de juliol. Antoni Bañuls te la 
valoració, farà l’informe de la mateixa així com de les coses que cal corregir i de les 
que queden per finalitzar. En principi no hi ha sorpreses, es mes o menys el que ells 
pensaven.

El Sr. Fernando Lopez Corsi: Manifesta que a la vista de la investigació està clar 
que ha hagut retards i  que es difícil  determinar a qui corresponent,  però també 
queda clar que no es va iniciar expedient per analitzar les possibles penalitzacions i 
això deu constar en acta.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que com ja es va dir a la passada comissió hi va 
haver temporades en que es va deixar a un Oficial io un peó per a no abandonar 
l’obra  i  que  es  va  apuntar  que  el  motiu  era  que  no  cobraven  per  part  de  la 
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conselleria, efectivament es va perdre molt de temps. Cal tenir sensibilitat quan es 
treballa i no es cobra.

El Sr. Fernando Lopez Corsi: Manifesta que no obstant hi ha un informe del cinc 
del 2014 on es diu que no estava complint-se per part de l’empresa encara que si 
que estava cobrant.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que   si que es cert que va aplegar un moment en 
que se li requereix i van posar molt de personal per acomplir.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : Manifesta que s’ha pogut constar que es 
contracta en funció del preu i del temps i després es comprova que no s’acompleix. 
Tal vegada esta siga una recomanació que hauria de fer la Comissió en el sentit de 
que s’estudien altres formules al  valorar les adjudicacions,  no sols  el  preu mes 
econòmic i el temps.

El Sr. Fernando Lopez Corsi: Manifesta que en el cas de Construciones Frances 
no s’han acomplit els terminis en cap dels casos.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : Manifesta que també li ha sorprès que en el 
2008 fora l’únic licitador  que es presentés.

El  Sr.  Fernando  Lopez  Corsi: Manifesta  que  queda  pendent  de  reflectir  a 
l’expedient de la comissió els documents relatius al doble pagament.

Sr. President; Manuel Juan Giner  : Manifesta que efectivament s’han d’incorporar 
com així es va quedar en una passada sessió.

En relació a les conclusions i com s’havia comentat abans, els  membres de la 
comissió acorden:

  Que per a la propera sessió es porten les propostes o conclusions escrites 
per cada grup en relació a este expedient als efectes que es plasmen com a 
conclusions de la Comissió. 

Tercer.- PLANIFICACIO TREBALLS RESTA EXPEDIENTS.

Sr. President; Manuel Juan Giner  : Manifesta que seguint la programació que es 
va  parlar  a  l’inici  dels  treballs  ara  ens  tocaria  continuar  amb  les  l’anàlisi  de 
l’expedient de les obres de la Glorieta i per fi les contractacions de lletrats.

En  relació  a  les  obres  de  la  glorieta  l’expedient  ja  esta  a  la  documentació  a 
disposició de la comissió i en eixe sentit proposa que per la Intervenció es faça un 
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xicotet  resum  a  nivell  econòmic  (  pressupost,  adjudicacions,  certificacions, 
pagaments, ....) la qual cosa facilita molt el treball de la comissió. 

El Sr. Xavier Tro: Manifesta que en relació a les despeses a les que va tenir que fer 
front  l’ajuntament  per  les  obres  de  l’Institut,  caldria  forçar  una  reunió  amb  la 
Conselleria per  reprendre el tema.

Sr. President;  Manuel Juan Giner  : Proposa que la propera sessió tinga lloc el 
segunt dimarts al plenari del dia deu, es a dir el 17 de maig a les 17:00 hores.

Quart.- ALTRES QÜESTIONS. PRECS I PREGUNTES.

No es produeixen.

I  no havent més assumptes a tractar, el President alça la sessió, quan son les 18:00 
hores  i  s'estén  el  present  esborrany  de  l'acta,  de  tot  això,  jo,  com  a  Secretari  
CERTIFIQUE.
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